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PROTOKÓŁ Nr 39/2021 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

które odbyło się w dniu 30 września 2021 r. o godz. 11:30 

 

Udział w posiedzeniu wzięli: 

1 Dominika Dudzisz 

2 Maria Jolanta Kin 

3 Longina Raburska 

4 Dawid Nowaczyk 

5 Lucyna Marciniak 

6 Dariusz Matuszewski 

7 Anna Wasilewska 

8 Marcin Tajchert 

9 Jerzy Machowiak 

10 Mikołaj Kostaniak 

11 Jerzy Kołodziej 

12 Krzysztof Kołacki 

13 Tomasz Gorwa 

 

 

Nieobecni Radni:   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Sekretarz Gminy – Patryk Tomczak 

2. Skarbnik Gminy – Łukasz Ślaga  

3. Wójt Gminy – Marek Lorych 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mikołaj Kostaniak odczytał porządek obrad: 

 

 
1.  Otwarcie. 
2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3.  Projekty uchwał: 

1)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Święciechowa na lata  
2021 – 2030, 
2)  w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2021, 
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3)  zmieniająca uchwałę nr XXXII/278/2021 Rady Gminy Święciechowa z dnia 27 maja 
2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 
4)  zmieniająca uchwałę nr XXXII/279/2021 Rady Gminy Święciechowa z dnia 27 maja 
2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 
5)  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, po pozbawieniu jej 
dotychczasowego statutu drogi powiatowej nr 4760P w Święciechowie, na odcinku od 
ronda na ul. Leszczyńskiej do ronda na ul. Śmigielskiej i określenia jej przebiegu, 
6)  w sprawie  nabycia działek położonych w obrębie Święciechowa z przeznaczeniem 
pod drogę, 
7)  w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

4.  Wolne głosy i wnioski. 
5.  Odpowiedzi na wolne głosy i wnioski. 
6.   Zakończenie.  
 
 

Radni przyjęli porządek obrad jednomyślnie. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż wszyscy radni mieli możliwość zapoznania 

się z treścią protokołu. Zapytał obecnych, czy mają jakieś uwagi do treści.  

Ponieważ nikt nie wniósł uwag do protokołu, Wiceprzewodniczący rady wniósł o przyjęcie 

protokołu bez czytania. 

Radni jednomyślnie przyjęli protokół. 

 

Ad. 3 Projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Święciechowa na 

lata  2021 – 2030, 

 

Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy – Łukasz Ślaga. 

W swej wypowiedzi poinformował, iż w  

 

 

 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

2) w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2021, 

 

Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy – Łukasz Ślaga. 

W swej wypowiedzi poinformował, iż  
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 

3)   w sprawie: zmiany uchwały nr XXXII/278/2021 Rady Gminy Święciechowa z dnia 27 

maja 2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

  

Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy – Łukasz Ślaga. 

W swej wypowiedzi poinformował, iż w  

 

 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 

4)   w sprawie: zmiany uchwały nr XXXII/279/2021 Rady Gminy Święciechowa z dnia 

27 maja 2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

 

Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy – Łukasz Ślaga. 

W swej wypowiedzi poinformował, iż w  

 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 

5)  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, po pozbawieniu jej 

dotychczasowego statutu drogi powiatowej nr 4760P w Święciechowie, na 

odcinku od ronda na ul. Leszczyńskiej do ronda na ul. Śmigielskiej i określenia 

jej przebiegu, 

 

Projekt uchwały omówiła Przemysław Kołodziej – pracownik Urzędu Gminy. 

 

W swej wypowiedzi poinformował, iż w  
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

6)  w sprawie  nabycia działek położonych w obrębie Święciechowa z 

przeznaczeniem pod drogę, 

 

 

Projekt uchwały omówiła Aldona Frąckowiak – pracownik Urzędu  Gminy. 

W swej wypowiedzi poinformowała, iż  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

7) w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
 

 

Projekt uchwały omówił Patryk Tomczak - Sekretarz Gminy. 

W swej wypowiedzi poinformował, iż  

 

 

Radny Jerzy Kołodziej zapytał co spowodowało, że poziom drogi jest wyższy niż działki oraz 

czy inwestorzy brali ten fakt pod uwagę podczas realizacji inwestycji. 

Sekretarz wyjaśnił, że prawnie nie ma obowiązku dostosowywać wysokości działki do 

wysokości drogi. Jest to inicjatywa inwestora. 

Wójt Gminy przypomniał o sytuacji sprzed kilku lat, kiedy tereny te zostały zalane na skutek 

uszkodzonego drenażu.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Ad. 5 Wolne głosy i wnioski. 

 

 

Ad. 6 Odpowiedzi na wolne głosy i wnioski. 

 

 

Ad.7. Zakończenie.  

Posiedzenie zakończono o godz. 12:10 
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Protokołowała        Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 

Magdalena Jaraczewska-Wieczorek     Mikołaj Kostaniak 


